
Zápis z 2. zasedání nově zvolené Školské rady (dále jen ŠR) při ZŠ Davle šk. rok 2021/2022 

Termín: 16.11.2022  

Přítomni: Mgr. Svatava Chrastilová, Mgr. Hana Billová, Mgr. Pavla Charvátová, Ing. Karel Vopička, Mgr. Kateřina Bílá 

Omluven: Ing. Tomáš Zunt  

Program:  
 

1. Kontrola zápisu z minulé schůze ŠR  
2. Schválení Výroční zprávy za školní rok 2021/2022 

3. Seznámení se s aktualizovaným ŠVP 

4. Problematika kapacity školy 
5. Konzultační hodiny, třídní schůzky 

6. Školní ples 
7. Různé 

 
 

1. K bodu 6. zápisu ze dne 28.3.2022 bylo Mgr. Chrastilovou sděleno, že zavedení předmětu ICT do školního 

rozvrhu bylo úspěšné. Pravidelně se doplňuje HW vybavení za využití grantů k tomu určených ze strany MŠMT 
a dalších organizací. 

2. Výroční zpráva za školní rok 2021/2022 byla schválena. 
3. Školská rada byla seznámena s aktualizací ŠVP s účinností od 1.9.2022.  

4. Kapacita školy je aktuálně naplněna. Do budoucna může dojít k situaci, kdy nebude možno do školy přijmout 

další žáky. Informace o problematice kapacity byla již v minulosti diskutována s ohledem na možnost rozšíření 
učeben a celkové kapacity se starostou zřizovatele i starosty spádových obcí.  

5. Na konzultační hodiny se nedostavil žádný z rodičů, nebyl předán žádný podnět. Z třídních schůzek vyplynulo, 
že je nutné i nadále pokračovat s osvětou ohledně zdravého životního stylu (zákaz požívání energetických 

nápojů, nealkoholického piva v rámci výuky, kladením důrazu na nebezpečí sledování sociálních sítí, 
nápodobou různých výzev, které na sítích probíhají) 

6. Školní ples je naplánován na sobotu 25. března 2023, schůzka ohledně výpomoci ŠR proběhne začátkem roku 

2023. 
7. Velkým a vleklým problémem jsou nedostatečné prostorové podmínky školy a nepříliš vyhovující technický 

stav školy. Aktuálně je v budově školy řešen pouze havarijní stav, pokud nastane. V posledním období došlo 
např. k těmto technickým závadám: 

- Prasklé potrubí v přízemí školy – řešeno  

- Zkřížené dveře u jídelny 
- Propadlá plocha venkovního hřiště (na nástavbě) – řešeno zřizovatelem jako reklamace – prozatím 

neuznaná 
- Zatékání do světlíků u nástavby – opraveno  

 

Vzhledem k tomu, že škola má být bezpečným místem pro vzdělávání děti s ŠR shodla, že bude apelovat na 
zřizovatele ZŠ, aby došlo k nápravě a plánu řešení, jak technického stavu školy, tak možnosti rozšíření učeben 

/ kabinetů / odborných učeben. 
 

 

Zapsala: Kateřina Bílá, 17.11.2022 

 

 


